



Elisa Sutherland <elisasutherland@gmail.com>

Your application was approved / Votre demande a été approuvée

no-reply@bluedrop.io <no-reply@bluedrop.io>
To: elisasutherland@gmail.com
Cc: elisasutherland@gmail.com

Thu, Jun 2, 2022 at 3:36 PM



Your request for a one-time exemption to Joint Health and Safety Committee (JHSC) Refresher training from the Chief Prevention Officer (CPO) has been reviewed by ministry staff.

Your submission for a one-time exemption to Joint Health and Safety Committee (JHSC) Refresher met all of the eligibility requirements outlined in [Appendix B](#) of the JHSC Program Standard and has been approved.

You should also receive an email indicating that you have completed the requirements to become a certified member of a JHSC. If you do not receive this email within five (5) business days, please contact the Ministry of Labour, Training and Skills Development at either 1-877-202-0008 or JHSC.InquiryLine@Ontario.ca.

Contact Ontario Ministry of Labour, Training and Skills Development

☎ 1-877-202-0008
🌐 <https://www.ontario.ca/page/ministry-labour-training-skills-development>

Our mailing address is:

Ministry of Labour, Training and Skills Development
400 University Avenue, 7th Floor,
Toronto, Ontario M7A 1T7




Le personnel du ministère a examiné la demande d'exemption unique que vous avez soumise au directeur général de la prévention (DGP) pour être dispensé de la formation d'appoint requise des membres d'un comité mixte sur la santé et la sécurité au travail (CMSST).

Votre demande d'exemption unique concernant la formation d'appoint requise des membres d'un CMSST a satisfait à tous les critères d'admissibilité énoncés à l'[Appendix B](#) de la norme relative au programme des CMSST.

Vous devriez également recevoir un courriel indiquant que vous avez satisfait aux exigences pour devenir membre agréé d'un CMSST. Si vous ne recevez pas ce courriel dans un délai de cinq (5) jours ouvrables, veuillez communiquer avec le ministère du Travail, de la Formation et du Développement des compétences par téléphone au 1 877 2020008 ou par courriel à JHSC.InquiryLine@Ontario.ca.

Contactez le ministère du Travail, de la Formation et du Développement des compétences

 [1-877-202-0008](tel:1-877-202-0008)
<https://www.ontario.ca/fr/page/ministere-du-travail-de-la-formation-et-du-developpement-des-competences>



Notre adresse postale est:

Ministère du Travail, de la Formation
et du Développement des
compétences
400, avenue University, 7^e étage,
Toronto (Ontario) M7A 1T7